
Conclusies en afspraken

Van de gecombineerde vergadering van de commissie Maatschappelijke Ontwikkeling (MO)
en de commissie Fysieke Leefomgeving (FL) van de Gemeente Oude IJsselstreek,
gehouden op donderdag 15  juni 2017 om 20.00 uur in de DRU Cultuurfabriek te Ulft.

Aanwezig: Ton Menke, plv. commissievoorzitter
Birkitta Kortes, commissiegriffier

Lokaal Belang (GVS)
Ben Hiddinga
Erik Schieven
Ine Hofs
Miranda Steentjes

CDA
Guido Hakvoort
Chrysto Wormskamp
Sylvia Stuivenberg

SP
             Elja Versteeg

Heini Peters

PvdA
John Haverdil
Onno van de Groep 
Sylvia van Londen
Rob Wellink

D66
Hayo Canter Cremers
Ine Woudstra
Karin Smelt

VVD
Richard de Lange
Cécile Helmink
André Rehé

Fractie Siner
-

Voorts aanwezig: Wethouder Jos Sluiter (VVD)
Wethouder Bert Kuster (LB) 
Wethouder Peter van de Wardt (CDA)
Wethouder Henk Hengeveld (LB)
Arnold Spijkers, 2de Secretaris

Ambtelijk aanwezig: Hermien van Mourik
Christianne Nijhuis
Bob Konings
Rob Gruson
Willem Hoeffnagel
Annemartien Berkelaar



Afwezig met afmelding: Jeanette Elstak (CDA)
Memet Tekinerdogan (CDA)
Gijs van de Beek (PvdA)
Arno Kock (D66)
Gülden Siner-Sir (Fractie Siner)

De voorzitter vat de conclusies / oordelen samen in een commissieadvies en noemt daarbij de 
belangrijkste argumenten en eventuele minderheidstandpunten en voorbehouden.

Onderwerp
Aard bespreking

Jaarrekening 2016
Voorbereidende beraadslaging

 Nog openstaande vragen zullen schriftelijk worden ingediend en zo snel 
mogelijk worden beantwoord.

 Wethouder Kuster zegt toe nog een overzicht van de kwartaalcijfers 
Sociaal Domein 2016 toe te sturen. 

Advies commissie: Bespreekstuk in de raad.

Onderwerp
Aard bespreking

Voorjaarsnota – 1e Bestuursrapportage 2017
Voorbereidende beraadslaging

 Wethouder Van de Wardt zegt toe met een financiële onderbouwing te 
komen m.b.t. de ‘Meedoen-regeling’ waardoor helder wordt wat de 
kosten nu zijn en wat de kosten zijn als er een verhoging tot 120% zou 
worden doorgevoerd. 

 De vraag die de heer Canter Cremers van D66 stelde over de ‘School 
Maatschappelijk werk’ wordt schriftelijk beantwoord door wethouder Van 
de Wardt.

 Wethouder Kuster komt met een voorstel naar de commissie MO toe 
over de invulling van de Adviesraad Sociaal Domein.

 Wethouder Kuster verstrekt nog een overzicht waaruit duidelijk wordt 
hoe vaak het voorkomt dat de vermogenstoets aanleiding is voor 
problemen bij de beoordeling van WMO-aanvragen.

 De heer Canter Cremers van D66 zoekt uit hoe de regeling ‘Algemene 
voorzieningen’ in Doetinchem er precies uitziet.

Advies commissie: Bespreekstuk in de raad.

Onderwerp
Aard bespreking

Jaarverslag 2016 en begroting 2018 Stadsbank Oost Nederland - SON
Voorbereidende beraadslaging
De SP bewaart haar vragen tot een volgende commissie MO.
Advies commissie: Hamerstuk in de raad. 

Onderwerp
Aard bespreking

Jaarverslag 2016 en begroting 2018 Erfgoedcentrum Achterhoek Liemers 
-ECAL
Voorbereidende beraadslaging
Advies commissie: Hamerstuk in de raad.

Onderwerp
Aard bespreking

Jaarverslag 2016 en begroting 2018 GGD NOG
Voorbereidende beraadslaging
Advies commissie: Hamerstuk in de raad.

Onderwerp
Aard bespreking

Begroting 2018 Laborijn
Voorbereidende beraadslaging
Advies commissie: Bespreekstuk in de raad.



Aldus vastgesteld in de openbare vergaderingen van de commissie Fysieke Leefomgeving (FL) van 
20 september 2017 en de commissie Maatschappelijke Ontwikkeling (MO) van 21 september 2017.

de commissiegriffier de voorzitters 
Birkitta Kortes Jeanette Elstak / Theo Colenbrander 


